
 
Schriftelijke vragen (art. 42 RvO) 
 
Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Gelderland 
 
Datum: 26 juni 2017 
Indiener: Fokko Spoelstra / PvdA 
 
Onderwerp:  Circulair inkopen 
 
Op 20 juni 2017 maakte MVO Nederland (maatschappelijk verantwoord ondernemen 
Nederland: www.mvonederland.nl) bekend dat de afgelopen drie jaren de partijen die verenigd 
zijn in de Green Deal Circulair Inkopen voor meer dan 100 miljoen Euro hebben ingekocht. 
Daarmee is een mijlpaal bereikt. 
 
Als provincie Gelderland willen we de eerste afvalvrije provincie worden, en zijn we ook doende 
met de transitie naar een meer circulaire economie. De provincie Gelderland heeft in het kader 
van de voorbeeldige overheid ook een voorname rol als het gaat om circulair inkopen. 
 
Daarom hebben wij de volgende vragen aan Gedeputeerde Staten: 
 

1. Is GS bekend met de door MVO Nederland bekend gemaakte resultaten voor circulair 
inkopen?  
 

2. Wat is de stand van zaken aangaande circulair inkopen in Gelderland: 
 

a. voor hoeveel € wordt er circulair ingekocht door het bedrijfsleven in Gelderland? 
b. zijn er specifieke segmenten binnen het bedrijfsleven waar meer en waar minder  

circulair wordt ingekocht? En zijn daar verklaringen voor? 
c. Is er zicht op circulair inkopen door Gelderse gemeenten? En zo ja, wat wordt 

door gemeenten voor hoeveel circulair ingekocht? 
d. voor hoeveel € wordt er door de provincie Gelderland circulair ingekocht, en wat 

wordt met name circulair ingekocht? 
 

3. Welke maatregelen en acties onderneemt GS om het aandeel circulair inkopen door de 
provincie Gelderland te vergroten? 
 

4. Welke maatregelen en acties onderneemt GS om het aandeel circulair inkopen door het 
bedrijfsleven en gemeenten in Gelderland te vergroten? 
 

 
 

 
Peter Kerris 
Fokko Spoelstra 
Statenleden PvdA  
 

http://www.mvonederland.nl/

